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Notulen 
Soort vergadering: MR vergadering. 
Datum: 17-11-2016 
Volgnummer:  

 
Afwezig: Peter, Bernadette, Inge, Tanya. 
Verslag gemaakt door: Laury. 

 
Agendapunt Inhoudelijke bespreking Actiepunt 

voor 

1. Opening. 
 
2. Ingekomen post. 
 
 
 
3. Verslag vorige MR. 
 
4. Terugblik GMR/ 
vooruitblik GMR. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
5. Mededelingen 
directie/ team. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
6. Onderzoek 
meerbegaafdheid 
 
 
 
 
 

Etienne opent de vergadering om 19:55 
 
Geen post, wellicht een foto van de MR leden met namen 
en namen van kinderen/groepen voor meer zichtbaarheid 
naar ouders. 
 
Geen bijzonderheden. 
 
De begroting stond op het programma. 
De grootste verandering is de besparing op administratie 
aangezien dit nu in eigen beheer is. 
Er is een grote pot geld voor mensen die na langdurige 
ziekte niet meer terug komen. 
De reserves van scholen worden nu meer over elkaar 
verdeeld, waardoor de rijkere scholen meer geld in moeten 
leveren om te verdelen over de armere scholen. 
 
De vaste poule is door de wet werk en zekerheid 
uitgebreid naar 40fte. 
De SKPO wilde weten hoe dit op scholen is opgelost, bel 
je eerst voor vervanging of kijk je eerst voor eigen opvang. 
 
Peter heeft zijn operatie gehad, het is goed gegaan, nu 
moet hij rust gaan houden. 
Peter wordt vervangen door Ingrid en Ingrid wordt 
vervangen door Laury. 
Frank is langdurig afwezig, hij wordt vervangen door Kelly. 
 
Er zijn veel zieken deze week, alles is tot nu toe 
opgevangen door vervangers. 
Ouders merken hier weinig tot niks van, dit geven ze als 
compliment mee aan het team. 
 
Dit onderwerp staat op de planning voor de studiedag van 
6 december. 
Jannie is aan het onderzoeken wat we kunnen met meer-     
en hoogbegaafdheid op De Schakel. 
Er zijn veel kinderen in de “meer” groep in de klassen, 
maar dit is vaak een talent en geen hoogbegaafdheid. 
Jannie is aan het onderzoeken wat deze “meer” groep 

 
 
Jannie 
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7. Kletskwartiertje. 
 
8. Veiligheidsplan. 
 
 
 
 
 
9. Documenten 
verloop MR 
 
 
 
10. Continurooster 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
11. Evaluatie 
workshops en input 
komende 
vergaderingen. 
 
 

kinderen doen en is tot nu toe tot de conclusie gekomen 
dat deze kinderen alles prima vinden wat ze moeten doen. 
Er is weinig afwisseling, maar kinderen kunnen zelf niet 
bedenken welke “verdiepende” dingen ze dan graag 
zouden willen doen op school. 
 
Met toetsen, kijken we wel op het technisch lezen niveau 
hoe ver je komt, maar op andere gebieden niet. 
Als we hier iets mee willen, moet er beleid komen en moet 
er structureel verdiepend pluswerk aangeboden worden. 
 
Er zijn diverse kaarten geschreven. 
 
We zijn bezig met de risico inventarisatie, dit is verplicht 
voor de arbeidsinspectie. Laury heeft de cursus 
preventiemedewerker gedaan en is bezig met een digitaal 
document waar alle medewerkers van school vragenlijsten 
voor invullen om de risico’s te inventariseren. 
 
Dit is een werk document waarin we zelf bijhouden hoe het 
verloop binnen de MR is. 
We hebben het dan over de verkiezingen en de 
afwisseling tussen ouders en leerkrachten bij de GMR. 
 
Dit is in het team besproken, iedereen heeft een mening 
mogen vormen in groepjes en deze meningen worden 
meegenomen. 
MR ziet graag dat er ruim de tijd wordt gegeven aan 
ouders om opvang te regelen. 
Lukt het niet voor de zomervakantie i.v.m. afwezigheid 
Peter, dan liever invoeren per Kerstvakantie. 
We vragen ons ook af of we niet achter de feiten aan 
blijven lopen door nu een continurooster starten en over 
enkele jaren te zien dat alle scholen naar 5 gelijke 
schooldagen gaan. Misschien willen we dit voor zijn en 
ook deze mogelijkheid nu al meenemen in de overweging. 
Wij als MR zouden heel graag de volgende MR 
vergadering een tijdpad zien met daarin de te nemen 
stappen tot aan de invoering van het continurooster en de 
daarbij horende data. 
Als er een duidelijk plan is, kan deze het beste toegelicht 
worden tijdens een ouderavond waarop de 
geïnteresseerde ouders de kans krijgen om te reageren, 
hierdoor zie je ook gelijk hoeveel ouders daadwerkelijk 
voor of tegen zijn. Hier kun je ook rekenvoorbeelden laten 
zien over de daadwerkelijke kosten voor ouders op het 
gebied van opvang bij BSO Erica. 
Deze ouderavond moet ruim op tijd worden aangekondigd 
zodat ouders zeker de mogelijkheid kunnen creëren om 
langs te komen. 
 
Resultaat van knutselen en schilderen was geweldig 
(Merel.) De presentatie is positief ontvangen. Het was druk 
en kinderen vertelden enthousiast over hun producten of 
werkproces. 
Leefstijl mag op de agenda voor komende vergadering. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Peter. 
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12. Rondvraag en 
sluiting. 
 
 
 
 
 
 
    

 
 

Leeft de vraag op De Schakel of we nog cito af moeten 
nemen of dat we overstappen naar een vernieuwde toets 
zoals de IEP of route 8? 
Antw: Op dit moment leeft het niet. 
 
Etienne sluit de vergadering om 22:10u. 
 

 

 

 


